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P r o t o k ó ł    Nr  XX/2020 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  31  sierpnia  2020  roku 

odbytej w sali ośrodka wczasowego  
nad Jeziorem Mochel w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  1000  do  1245  

 
Otwarcia XX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XX sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

    1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
    2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej. 

 
3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

4. Informacja na temat oświaty w gminie Kamień Krajeński.  
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa na rok 
szkolny 2020/2021.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XX/141/2020   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury 
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz 
informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za 

I półrocze 2020 r. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XX/142/2020   
 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XX/143/2020   
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8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2020.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XX/144/2020   

 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XIX/137/2020 z dnia 25 czerwca 
2020r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie. 
 a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XX/145/2020   

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 
publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji Skarg,  
                                                   Wniosków i Petycji             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XX/146/2020   
 
11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
12. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XX sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni 15 głosami za przyjęciem protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej. 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 4. Informacja na temat oświaty w gminie Kamień Krajeński. 

 Informacje na temat funkcjonowania szkół w minionym roku 
szkolnym oraz stanu przygotowania do roku szkolnego 2020/2021 

przedstawili dyrektorzy szkół w Kamieniu Krajeński, Dużej Cerkwicy 
oraz Zamartem.  
 

Następnie głos zabrał Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski. 
Poinformował, że z dniem 28 sierpnia br. na zasłużoną emeryturę przeszła 
Dyrektor MGZUO Pani Urszula Brycka. Poinformował również, że na 

stanowisko Dyrektora MGZUO powołana została Pani Joanna Miotk.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak podziękował dyrektorom 
szkół za sprawne zarządzanie placówkami oraz za odpowiednie  
przygotowanie do nowego roku szkolnego. Życzył zdrowia, wytrwałości oraz 

tego, aby nie trzeba było wracać do zdalnego nauczania.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski również podziękował dyrektorom za 
przedstawienie informacji na temat funkcjonowania szkół oraz za 
przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego.  

 
Radna Natalia Marciniak pozytywnie odniosła się do powołania Pani Joanny 
Miotk na stanowisko Dyrektora MGZUO. Odnośnie informacji na temat 

funkcjonowania szkół stwierdziła, że nie będzie nawiązywała do ocen, 
ponieważ uważa, że ważniejsze jest czy szkoła uczy dzieci przedsiębiorczości, 

otwartości. Zapytała dyrektorów czy w związku z obecną sytuacją czują się 
odpowiednio przygotowani do nowego roku szkolnego.  
 

Jako pierwsza głos zabrała dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim Pani 
Beata Gwizdała. Poinformowała, że w dniu dzisiejszym o godz. 17 za 
pośrednictwem YouTube będzie informowała rodziców o wszystkich 

wprowadzonych procedurach. Obecna będzie również pedagog, która 
poinformuje o tym jak będą wyglądały pierwsze dni w szkole. Podkreśliła, że 

edukacja to relacja i o to trzeba zadbać. Poinformowała m.in. o procedurze 
przyprowadzania dzieci do szkoły przy ul. Szkolnej. Dyrektor podkreśliła, że    
z uwagi na dużą ilość uczniów dobrze byłoby zakupić ozonator.    

 
Dyrektor szkoły w Dużej Cerkwicy Pan Mariusz Liss podkreślił, że zapewne 

wszyscy mają duże obawy i wątpliwości przed rozpoczęciem roku szkolnego. 
Poinformował, że na tyle ile jest to możliwe szkoła została przygotowana do 
nadchodzącego roku szkolnego. Opracowane zostały również procedury. 

Stwierdził, że bardzo ważny jest tutaj zdrowy rozsądek przede wszystkim 
rodziców. Podkreślił, że nauczyciele nie zweryfikują wszystkich objawów 
chorobowych, które w trakcie roku mogą u dzieci się pojawić. Ta 

odpowiedzialność spoczywa na rodzicach. To oni muszą zadecydować czy 
dziecko może iść do szkoły. Zwrócił uwagę na problem związany                    

z możliwością bezobjawowego przechodzenia zakażenia. W takim przypadku 
nauczyciel nie zdiagnozuje danej osoby.  
 

Dyrektor szkoły w Zamartem zwróciła uwagę, że niektóre dzieci przez dłuższy 
czas mają katar co wynikać może np. z alergii. Ponadto podwyższona 
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temperatura u dziecka spowodowana może być np. przez rosnący ząb. 

Podkreśliła, że zdroworozsądkowo należy podchodzić do zaistniałej sytuacji.   
 

Dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim Pani Beata Gwizdała podkreśliła 
również, że z dziećmi przebywającymi w kwarantannie nauczyciele będą 
łączyć się bezpośrednio z lekcji.   

 
Radny Sebastian Skaja podziękował dyrektorom szkół za przygotowanie 
placówek, za opracowane procedury. Zaapelował do rodziców, aby dzieci 

słuchały uważnie wszystkich pracowników szkoły. Podkreślił, że rząd przez 
pół roku nie zrobił nic, żeby przygotować szkoły do nowego roku szkolnego. 

Stwierdził również, że problem jest także z tym, iż niektórzy nauczyciele uczą 
w kilku placówkach. Życzył dzieciom, rodzicom, nauczycielom i pracownikom 
oświaty, aby zachowali spokój i podejmowali współpracę. Pogratulował Pani 

Joannie Miotk powołania na stanowisko. Podziękował również Pani Urszuli 
Bryckiej za 8-letnie zarządzanie gminną oświatą. Na zakończenie poprosił              

o zastanowienie się, przed uchwaleniem przyszłorocznego budżetu, nad 
zakładaniem paneli słonecznych na budynkach szkolnych.           
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
 
Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XX/141/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2020 roku w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa na rok 
szkolny 2020/2021 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury               
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 
2020 r. 
 

Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz – Wojciech Głomski. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 

Warylak odczytał uchwałę Nr 2/I/2020 Składu Orzekającego Nr                           
1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 20 sierpnia 2020 r.           

w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Kamienia 
Krajeńskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2020 r.   

 
Ad. b/ dyskusja 
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Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że 18 z 31 inwestycji, według stanu na 

dzień 30 czerwca, nie zostało rozpoczętych. Zapytała, które                                
z przedmiotowych inwestycji są zagrożone.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur w odpowiedzi na pytanie radnej 
stwierdził, że żadna inwestycja nie jest zagrożona. Następnie przedstawił 

wykonanie poszczególnych zadań inwestycyjnych za I półrocze 2020 r.   
 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że pytając o zagrożone inwestycje nie 

chodziło jej o projekty, ale o to czy np. chodnik przy ul. Matejki będzie 
wykonany do końca roku.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odpowiadając poinformował, że 
zadanie to nie obejmuje tylko chodnika. Chodnik jest z elementem całej 

infrastruktury, która wynikać będzie z projektu.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że nie ma tutaj jeszcze mowy              
o realizacji. Jest to przygotowanie inwestycji. Część środków, które 
pozostaną z projektu przeznaczone będą na zakup materiałów, 

najprawdopodobniej w przyszłym roku.  
 
Radna Natalia Marciniak poprosiła o bardziej dokładne formułowanie 

zapisów twierdząc, że mieszkańcy widząc zapis „budowa chodnika” 
spodziewają się, że taki chodnik do końca roku zostanie położony.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur zwrócił również uwagę na 
problem związany z brakiem pracowników gospodarczych.  

 
Radny Bogdan Januszewski zapytał o decyzję jeżeli nie będzie dotacji na 
rozbudowę budynku świetlicy wiejskiej w Radzimiu. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że w takim przypadku 

inwestycja zostanie przeniesiona.   
 
Ad. c/ Uchwała Nr XX/142/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                   

z dnia 31 sierpnia 2020 roku w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury               
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji                   
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2020 r. 

     Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali 13 głosami za przyjęciem 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, 
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 

instytucji kultury i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 
oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za                   

I półrocze 2020 r. 
Głosy przeciw – 0 
Głosy wstrzymujące się – 2 (N. Marciniak, S. Skaja) 
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Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Następnie ogłoszona została 10-minutowa przerwa. 

 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XX/143/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została   
13 głosami za. Brak na sali S. Lubińskiej i D. Foleżyńskiego.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XX/144/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2020 podjęta została 14 głosami za. Brak na sali S. Lubińskiej.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XX/145/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2020 roku zmieniająca uchwałę Nr XIX/137/2020 z dnia                   
25 czerwca 2020r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 
konserwatorskie podjęta została 14 głosami za. Brak na sali S. Lubińskiej.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonał członek Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji – Jarosław Dobek.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XX/146/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2020 roku w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym 
w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego podjęta została 14 głosami 
za. Brak na sali S. Lubińskiej.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego udzielił informacji na temat powszechnego 
spisu rolnego.  

 
Radny Sebastian Skaja podziękował wszystkim zaangażowanym w akcję 
zbierania pieniędzy na protezę dla Wiktorii. Poinformował, że udało się 

zebrać całą kwotę, a proteza została już zamówiona. Poprosił również              
o przekazywanie nakrętek dla chorej na nowotwór mamy ucznia, który 

niedawno stracił tatę. Podziękował także za akcję krwiodawstwa. Podkreślił, 
że było duże zainteresowanie.  
 

Radny Jacek Kucharski poinformował, że zwrócił się do niego mieszkaniec 
ul. Chojnickiej, a jednocześnie przedstawiciel wspólnot mieszkaniowych                
w sprawie zabytkowych kamienic przy ul. Chojnickiej. Osoba ta pyta kto 

zajmuje się pozyskaniem dotacji na remont, na elewację.  
 

Burmistrz odpowiadając poinformował, że powinna się tym zająć wspólnota. 
Gmina może być organem doradczym.   
 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy zostały podjęte jakieś decyzje w związku 
ze złożoną przez Kamieńskie Towarzystwo Kulturalne prośbą odnośnie 
budowy obelisku bądź innej formy pomnika upamiętniającego istotne 

wydarzenia w dziejach miasta Kamień Krajeński.        
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając stwierdził, że stanowisko komisji 
nie było jednoznaczne. Mogłoby powstać coś takiego np. przy MGOK                 
w Kamieniu Krajeńskim. Musiałyby zostać jednak zabezpieczone na ten cel 

środki w przyszłorocznym budżecie gminy.  
 

Radny Piotr Łukarski odniósł się do obietnicy Premiera dotyczącej masztów 
flagowych w każdej gminie. Poprosił o uwzględnienie prośby radnych 
dotyczącej ustawienia masztów w pobliżu budynku Urzędu Miejskiego.  

 
Radny Grzegorz Szymanowicz poprosił o uporządkowanie terenu przy ul. 
Strzeleckiej w Kamieniu Krajeńskim, na którym kilka lat temu posadzone 

zostały drzewka. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że prace porządkowe we 
wskazanym miejscu były już przeprowadzane. Podkreślił również, że w chwili 
obecnej jest problem z pracownikami.  
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Ad. 12. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady XX sesji zakończono.   
 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/ Kazimierz Warylak    
 


